

In faith whereof the undersigned have affixed their signatures to the present Protocol.

En foi de quoi les soussignés ont apposé leur signature au bas du présent Protocole.

Done at Geneva this fourteenth day of December, one thousand nine hundred and twenty-eight, in a single copy, which shall be deposited in the archives of the Secretariat of the League of Nations, and of which authenticated copies shall be delivered to all Members of the League of Nations and non-Member States represented at the Conference.

Fait à Genève, le quatorze décembre mil neuf cent vingt-huit, en simple expédition, qui sera déposée dans les archives du Secrétariat de la Société des Nations; copie conforme en sera transmise à tous les Membres de la Société des Nations et à tous les États non membres représentés à la Conférence.

Germany:

Allemagne:

WAGEMANN.

DR. PLATZER.

Austria:

Autriche:

W. BREISKY.

DR. ROTHE.

RIEMER.

Belgium:

Belgique:

A. JULIN.

United States of Brazil:

États-Unis du Brésil:

J. A. BARBOSA-CARNEIRO.

A. CAVALCANTI ALBUQUERQUE DE GUSMÃO.

Great Britain and Northern Ireland and all Parts of the British Empire which are not separate Members of the League of Nations:

Grande-Bretagne et Irlande du Nord ainsi que toutes parties de l'Empire britannique non membres séparés de la Société des Nations:

S. J. CHAPMAN.